
Protokół Nr XIII/2019
z XIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 25 czerwca 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.00, a zakończyła o godzinie 16.30.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miejskiej.
4. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2018 rok.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta

Łowicza.
6. Rozpatrzenie: 

1/ sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Gminy  Miasto  Łowicz  za  2018  rok
i informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza, 
2/ sprawozdania finansowego Gminy Miasto Łowicz za 2018 rok.

7. Zapoznanie się z: 
1/ opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu
Miasta Łowicza za 2018 rok,
2/ uchwałą  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  wniosku  o  udzielenie  absolutorium
Burmistrzowi Miasta Łowicza,
3/ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
4/ opiniami  poszczególnych  Komisji  Rady  o  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu
miasta i sprawozdaniu finansowym za 2018 rok.

8. Dyskusja: nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Łowicz za 2018
rok i informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza oraz sprawozdaniem
finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2018 rok.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok. 

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  Łowicza
absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2018 rok.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok.
12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  ze  środków

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie
planowanego  deficytu  budżetowego  w związku  z  realizacją  zadania  inwestycyjnego  pn.
”Budowa wiaduktu i dróg dojazdowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą”.

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli
prowadzonych przez Gminę Miasto Łowicz.

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  zespołu  do  spraw  zaopiniowania
kandydatów na ławników.

15. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
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16. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
17. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 
18. Zakończenie obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1.
Otwarcia  obrad  XIII  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady  Henryk
Zasępa.  Powitał  Radnych  oraz  zaproszonych  gości:  Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana
Kalińskiego,  Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana  Bogusława  Bończaka  oraz  Zastępcę  Burmistrza
Miasta  Pana Mariusza  Siewierę.  Powitał  Przewodniczących  Zarządu  Osiedli,  Sekretarza  Miasta
Panią Marię Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału,
Dyrektorów  jednostek  organizacyjnych  miasta,  Radcę  Prawnego  Panią  Jolantę  Służalską-
Mrożewską, pracowników Urzędu Miejskiego.

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza wraz z Przewodniczący Rady Henrykiem Zasępą
złożyli  podziękowania  i  wręczyli  kwiaty  odchodzącej  na  emeryturę  Pani  Jolancie  Urbanek  –
Zastępcy Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 oraz rezygnującej ze stanowiska dyrektora Muzeum
Pani Marzenie Kozaneckiej-Zwierz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych
było 21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
XIII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że w dniu 18 czerwca 2019 roku
wpłynęło pismo Burmistrza Miasta o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie
zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok. Autopoprawka związana jest z otrzymaniem wniosku
z ZGM na wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Remont elewacji wraz z wymianą
pokrycia dachu oraz termomodernizacją przestrzeni poddasza budynku przy ul. Tkaczew 13. oraz
wnioskiem o zwiększenie wydatków na zakup KTG.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa zaproponował  przegłosowanie  wprowadzenia
autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
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10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska brał udział w głosowaniu (nieobecny).
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził,  że  Rada Miejska wprowadziła  jednogłośnie
autopoprawkę do porządku obrad.

Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad XIII Sesji został przyjęty.

Ad. 3
Protokół z XII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołów. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że skoro uwag nie zgłoszono, protokół z XII Sesji
Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.

Ad. 4 
Debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2018 rok .

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa przedstawił planowany przebieg debaty.
1. Zgodnie z zapisem w statucie Miasta Łowicza  § 22 ust. 3 cyt, „Na sesji Rady Miejskiej,
w punkcie, w którym rozpatrywany jest raport o stanie Miasta  i prowadzona jest debata nad
tym raportem, Przewodniczący Rady dopuszcza do głosu formalnie zgłoszonych  mieszkańców
Miasta po otwarciu dyskusji, w pierwszej kolejności, przed wystąpieniami Radnych”. 

Zgodnie  z  decyzją  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  czas  wystąpień  mieszkańców  jest
nieograniczony.
Do dyskusji zgłosiło się16 mieszkańców w następującej kolejności:
Lp. Imię i Nazwisko Data oraz godz. zgłoszenia
1. Danuta Bródka 30.04.2019 r. godz. 13:15
2. Teresa Sowała 30.04.2019 r. godz. 13:16
3. Izabella Siwińska 13.05.2019 r. godz. 9:14
4. Krystyna Banaszkiewicz 15.05.2019 r. godz. 10:30
5. Krystyna Doroba 23.05.2019 r. godz. 9:00
6. Anna Bieguszewska 23.05.2019 r. godz. 9:05
7. Wiesława Markowicz 24.05.2019 r. godz. 11:30
8. Jacek Kukieła 24.05.2019 r. godz. 11:31
9. Urszula Kalinowska 24.05.2019 godz. 11:32
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10. Wiesława Jaska 24.05.2019 r. godz. 11:33
11. Henryk Szkółka 24.05.2019 r. godz. 12:40 
12. Krzysztof Gajda 27.05.2019 r. godz. 11:10
13. Bożena Górczyńska 28.05.2019 r. godz. 9:29
14. Anna Staniszewska 28.05.2019 r. godz. 11:50
15. Joanna Bolimowska 28.05.2019 r. godz. 13:15
16. Jolanta Głowacka 29.05.2019 r. godz. 14:16

Obecnych na Sesji Rady Miejskiej jest 14 mieszkańców, którzy zabiorą głos w debacie:
1. Danuta Bródka.
2. Teresa Sowała.
3. Izabella Siwińska.
4. Krystyna Doroba.
5. Anna Bieguszewska.
6. Wiesława Markowicz.
7. Jacek Kukieła.
8. Urszula Kalinowska.
9. Wiesława Jaska.
10. Henryk Szkółka.
11. Krzysztof Gajda.
12. Bożena Górczyńska.
13. Anna Staniszewska.
14. Joanna Bolimowska.

2. W następnej kolejności głos zabierają radni.
Zgodnie z art. 28aa ust.5 ustawy o samorządzie gminnym cyt. „W debacie nad raportem
o stanie gminy radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych”.
3. W celu udzielenia odpowiedzi na ewentualnie zadane pytania i ustosunkowanie się do
postawionych zarzutów na  zakończenie debaty głos zabierze Burmistrz Miasta.
4. Po wypowiedzi Burmistrza nie przewiduje się powtórnego zabierania głosu przez Rad-
nych

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził,  że skoro Radni  uwag nie zgłosili
przyjęte zasady obowiązują.
Radny Michał Trzoska zapytał, z czego wynika, że Radni mogą zabrać głos tylko raz.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że tylko Radny może wypowiadać
się  nieograniczaną  ilość  czasu.  Jednak  w  celu  usprawnienia  dyskusji  zaproponowano  tylko
jednokrotną wypowiedź Radnego.
Radny  Michał  Trzoska  stwierdził,  że  nie  są  to  zasady  bezwzględnie  obowiązujące.  Intencją
ustawodawcy było zabieranie głosu przez Radnego bez ograniczeń czasowych, a nie ograniczanie
Radnego  tylko  do  jednej  wypowiedzi.  Wypowiadanie  się  kilkukrotne  przez  Radnego  może
wywołać dyskusję w której można dowiedzieć się dodatkowych informacji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zapytał czy to wniosek formalny.
Radny  Michał  Trzoska stwierdził,  że  nie  jest  to  wniosek  formalny,  gdyż  zasady  nie  zostały
przyjęte w sposób formalny. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że czas wypowiedzi Radnego nie jest
ograniczany.  W  celu  usprawnienia  debaty  zostały  zaproponowane  takie  zasady.  Jest  to  tylko
propozycja. Jeśli Radni mają inne zdanie możemy to przegłosować.
Radny Jakub Wolski zgłosił  wniosek formalny o wielokrotne zabieranie głosu przez Radnych
w trakcie debaty. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił 5 minut przerwy.

Przerwa od 10.42 do 10.47
Po przerwie

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa zaproponował  przegłosowanie  wniosku
zgłoszonego  przez  Radnego  Jakuba  Wolskiego  o  wielokrotne  zabieranie  głosu  przez  Radnych
w trakcie debaty.

8 „za”, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  wniosek  został  odrzucony  większością
głosów.

Radny Michał Trzoska stwierdził, ze jest to zaprzeczenie tego co ustawodawca wpisał w ustawie.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  to  Rada  w  głosowaniu
zdecydowała o tym. 
Pan Mariusz Siewiera Zastępca Burmistrza stwierdził, że za poprzedniej kadencji w sprawach
różnych Radni zgłaszali się według kolejności i lista była zamykana. Potem nie było możliwości
zadawania dodatkowych pytań.
Radny Michał Trzoska poprosił o regulamin debaty na piśmie.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że zasady zostały odczytane i Rada
na nie wyraziła zgodę.
Radny Michał Trzoska  stwierdził, że zasady nie zostały przyjęte, jedynie odbyło się głosownie
nad zmianą regulaminu.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  mówił  o  zasadach  a  nie
o regulaminie. 
Radny Michał Trzoska stwierdził,  że jeśli mają być przyjęte zasady głosowania to chciałby je
mieć przed sobą.  Takie  zasady nie  zostały przyjęte  jedynie zostało przegłosowanie jednokrotne
wystąpienie Radnego w trakcie debaty.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  rozmawiamy  o  wystąpieniu
trakcie debaty a nie o głosowaniu.
Radny Michał Trzoska stwierdził, że chciałby znać zasady tej debaty.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że przedstawione zostały 4 punkty.
Radny Robert Wójcik stwierdził, że nie wie o co chodzi jeśli Radny mówi o zasadach głosowania.
Radny  Michał  Trzoska  stwierdził,  że  każdy  ma  prawo  się  pomylić.  Jeśli  debata  ma  być
prowadzona według zasad do chciałby je mieć przed oczami.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zapytał, czy ma powtórzyć te zasady. 
Radny Michał Trzoska stwierdził, że zasady powinny być skopiowane i przekazane uczestnikom
debaty.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa, stwierdził, że nie trudno zapamiętać 4 punkty.
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Radny Michał Trzoska stwierdził, że zasady nie zostały przyjęte. Wprowadzając zasady, które nie
są  w statucie,  ani  w ustawie  zapisane  warto  je  dać  na  piśmie,  aby wszyscy  mogli  się  z  nimi
zapoznać. 
Radny Robert Wójcik zgłosił wniosek formalny o odczytanie zasad i zamknięcie dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa zaproponował  przegłosowanie  wniosku
o odczytanie zasad i zamknięcie dyskusji.

13 „za”, 5 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa odczytał ponownie zasady debaty nad raportem
o stanie miasta.

W debacie nad Raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2018 rok głos zabrali: Pani Danuta
Bródka,  Pani  Teresa  Sowała,  Pani  Izabella  Siwińska,  Pani  Krystyna  Doroba,  Pani  Anna
Bieguszewska,  Pani  Wiesława  Markowicz,  Pan  Jacek  Kukieła,  Pani  Urszula  Kalinowska,  Pani
Wiesława Jaska, Pan Henryk Szkółka, Pan, Krzysztof Gajda, Pani Bożena Górczyńska, Pani Anna
Staniszewska, Pani Joanna Bolimowska, Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski, Radny Michał
Trzoska, Radna Zofia Wielemborek, Radny Robert Wójcik, Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Olko, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

Ad. 5
Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  wotum zaufania  dla  Burmistrza  Miasta  Łowicza  -
przedstawił Pan  Henryk Zasępa Przewodniczący Rady .

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  wotum zaufania  dla  Burmistrza  Miasta
Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
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15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
U c h w a ł ę  Nr XIII/96/2019

Ad. 6
1/ Rozpatrzenie sprawozdań Sprawozdanie z wykonania budżetu  Gminy Miasto Łowicz za
2018  rok  i  informacji  o  stanie  mienia  komunalnego  Miasta  Łowicza  –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

2/ Rozpatrzenie sprawozdań sprawozdanie finansowego Gminy Miasto Łowicz za 2018 rok –
przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta .

(stanowi załącznik)

Ad. 7
Zapoznanie się z opiniami:

1/ Opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  Miasta
Łowicza za 2018 rok – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

2/ Uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium –  przedstawił
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Krzysztof Janicki.

(stanowi załącznik)

3/ Opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  –  przedstawił
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Krzysztof Janicki. 

(stanowi załącznik)

4/ opinie  poszczególnych  Komisji  Rady  o  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  miasta
i sprawozdaniu finansowym za 2018 rok:

  
Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  – przedstawił  Przewodniczący Komisji  Radny Leszek
Plichta.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.

 (stanowią załączniki)
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Ad. 8
Dyskusja:  nad  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Gminy  Miasto  Łowicz  za  2018  rok
i informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza oraz sprawozdaniem finansowym
Gminy Miasto Łowicz za 2018 rok

Radna  Zofia  Kroc  na  prezentacji  pokazano,  że  została  wykonana  ulica  Rotstada,  Aptekarska
i ul. Wegnera, na ul. Aptekarskiej nie został wykonany krótki odcinek, chyba przez przeoczenie.
Zapytała kiedy zostanie wykonany odcinek tej ulicy. 
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  poinformował,  że  jest  to  krótki  odcinek  ulicy  wykonany
z trylinki.  Jest  to  dobra  jakość drogi.  Wartość  wykonania  tego odcinka  to  koszt  ok.  40 000 zł.
Należy jeszcze  poczekać z wykonaniem tej ulicy, są inne pilniejsze ulice do wykonania w mieście. 
Radny Robert Wójcik poinformował, że przy debacie nad Raportem Miasta Łowicza za 2018 rok
przedstawił  stanowisko  klubu  Radnych  „Łowickie  pl.”,  który  będzie  głosował  za  udzieleniem
absolutorium Burmistrzowi Miasta Łowicza. 
Zwrócił się z prośbą o dokończenie kanalizacji w ul. Czajki i wykonanie  nawierzchni w tej ulicy.
To dobrze że podjęto działania w celu wykupienia terenu dworca PKP Łowicz Przedmieście, który
obecnie jest antyreklamą miasta. Martwi  i niepokoi fakt zaplanowanego wykonania krótkiej ulicy
Dziewiarskiej etapami.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz miasto dysponuje zbyt małymi środkami aby móc zrealizować
całość inwestycji w ul. Dziewiarskiej.  
Pan Janusz Michalak Dyrektor ZUK  poinformował,  że inwestycja w ul. Czajki jest na etapie
wznowienia. Zbiornik przepompowi został zlokalizowany w drodze, studnie zostały przygotowane
do odwodnienia i zostaną uruchomione w najbliższych dniach. Pozostały odcinek do wykonania
zostanie zlecony firmie zewnętrznej w tym celu został  już ogłoszony przetarg aby zrealizować
inwestycję w roku bieżącym. 
Radna Zofia Wielemborek stwierdziła, że sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Łowicza za
2018  rok  było  omawiany  na  wszystkich  posiedzeniach  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które
wypracowały  pozytywne  opinie.  Opinia  o  wykonaniu  sprawozdania  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej jest pozytywna. Miasto i jednostki podległe uregulowało składki ZUS i należne
podatki  w  miesiącu  grudniu  2018  roku,  pomimo  że  można  było  to  uczynić  w styczniu  roku
bieżącego. Zwróciła się z prośbą aby wydatki z budżetów obywatelskich nie były przenoszone do
wydatków niewygasających. Mieszkańcy głosując i wybierając inwestycję oczekują jej realizacji
w roku bieżącym. 
Jeśli  chodzi o wydatki  na oświatę  obserwuje się już tzw. „liczenie środków przez samorządy”.
Samorząd łowicki zawsze przychylał się do zaproponowanych zmian w budżecie z przeznaczeniem
na oświatę.  W roku 2017 przeznaczono na oświatę  kwotę 7 330 000 tj.  27,07%, w 2018 roku
przeznaczono na oświatę kwotę 7 530 000 tj. 26,76%. 
Oświata  należy  do zadań rządowych  i  dobrze  byłoby,  aby rząd  zapewnił  na  ten  cel  potrzebne
środki. 
Przypomniała,  że  w  roku  2018  została  podjęta  uchwała  Rady  Miejskiej  o  zmniejszeniu
wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz wyraził nadzieję, że takie głosy jak te, dotrą do Warszawy, że
w  Łowiczu  brakuje  środków  na  wykonanie  krótkiego  odcinka   ul.  Aptekarskiej,  na  realizację
budżetu obywatelskiego  ponieważ środki przeznaczane są na brakującą subwencję  oświatową.  
Przyznał, że zadania z budżetu obywatelskiego powinny być realizowany w roku bieżącym. 
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Miasto decyduje się na wykonywanie inwestycji z dofinansowaniem, na które obowiązują terminy
wykonania. 
Radny  Lech  Aniszewski  mieszkańcy  dokonując  wyboru  inwestycji  z  budżetu  obywatelskiego
oczekują jej realizacji w danym roku a nie oczekiwanie na daną inwestycję 2-3 lata. W regulaminie
budżetu obywatelskiego  powinien być zapis o maksymalnym  czasie  realizacji inwestycji.
Niepokojący jest 10% wzrost opłat za  wydanie zezwoleń na sprzedaż alkoholu w roku 2018, nie
wzrosły natomiast środki na przeciwdziałanie alkoholizmowi, a nawet obserwuje się 7% spadek
środków. Występują zaległości w ściąganiu podatków od nieruchomości a kwota ponad 300 000 zł
została umorzona, w budżecie brakuje środków na inne zadania. 
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  stwierdził,  że  wzrosło  spożycie  alkoholu  ale  w  sposób
kulturalny i przy zachowanej kulturze picia. 
Umorzenia to podejmowanie bardzo trudnych indywidualnych decyzji. Decyzja o umorzeniu 50%
zaległości została podjęta pod warunkiem wpłaty pozostałej kwoty do określonego terminu. Jest to
jedyny  sposób  na  ściągnięcie  jakichkolwiek  zaległości  podatkowych.  Dzięki  umorzeniom
i rozłożeniu na raty należności  pozwala się firmom przetrwać niejednokrotnie.  
Inwestycje  z  budżetu  obywatelskiego  do  grudnia  każdego  roku  nie  są  znane,  brakuje  na  nie
dokumentacji projektowej.  
Radny  Lech  Aniszewski  przyznał,  że  istotnie  należy  pomagać  i  wyciągać  rękę  aby  pomóc
lokalnym  przedsiębiorcom.  Jeśli  chodzi  o  planowanie  wykonania  dróg  to  plan  realizacji  może
zakładać od 1 roku do 2 lat, ale nie 4 lata na realizację zadania. 
Pan  Bogusław  Bończak  Za-  ca  Burmistrza  poinformował,  że  poszukiwanie  projektantów,
wykonawców i wykonywanie dokumentacji dla inwestycji z budżetu obywatelskiego jest bardzo
trudne. 
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta odniósł się do wypowiedzi dot. zaległości z podatku
od nieruchomości. Przy rocznych dochodach z podatku od nieruchomości w wysokości powyżej
17 000 000 zł , zaległości w wysokości 1500 000 zł, które są sumą zaległości z  kilkunastu lat to
naprawdę niewiele. Są to zaległości, które są skutecznie odzyskiwane. Dla przykładu zaproponował
porównanie w ZGM zaległości czynszowych z dochodami z tego tytułu. 
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję.

Ad. 9
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem
z wykonania budżetu za 2018 rok - przedstawił Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

9



8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
U c h w a ł ę  Nr XIII/97/2019

Ad. 10
Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  Łowicza  
z  tytułu  wykonania  budżetu  Miasta  Łowicza  za  2018  rok  - przedstawił  Henryk  Zasępa
Przewodniczący Rady .

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Łowicza
z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2018 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
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17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła   bezwzględną
większością głosów:

U c h w a ł ę  Nr XIII/98/2019

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa pogratulował  Burmistrzowi  uzyskania  absolutorium
wręczając kwiaty. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz – podziękował Radnym za udzielone absolutorium.”

Ad. 11
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok wraz z autopoprawką
- przedstawił Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Pani Joanna Mika – dyrektor
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej.
 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  Łowicza  na 2019 rok wraz
z autopoprawką.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
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15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIII/99/2019

Ad. 12
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki ze środków Wojewódzkiego
Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w Łodzi  na  pokrycie  planowanego
deficytu budżetowego w związku z realizacją zadania inwestycyjnego pn.”Budowa wiaduktu
i dróg dojazdowych wraz z  infrastrukturą towarzyszącą”  -  przedstawił  Arkadiusz  Podsędek
Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  ze środków Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie planowanego deficytu
budżetowego  w  związku  z  realizacją  zadania  inwestycyjnego  pn.”Budowa  wiaduktu  i  dróg
dojazdowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
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14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIII/100/2019

Ad. 13
Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli
prowadzonych przez  Gminę Miasto Łowicz-  przedstawiła  Pani  Joanna Mostowska Dyrektor
Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  – przedstawił  Przewodniczący Komisji  Radny Leszek
Plichta.

 (stanowią załączniki)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli  prowadzonych
przez Gminę Miasto Łowicz.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
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16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIII/101/2019

Ad. 14
Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  powołania  zespołu  do  spraw  zaopiniowania
kandydatów na ławników -  przedstawił Pan  Henryk Zasępa Przewodniczący Rady.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że zgodnie z obowiązującymi w tym zakre-
sie przepisami ustawy – Prawo o ustroju sądów powszechnych i w związku z naborem kandydatów
na ławników na kolejną kadencję 2020-2023, Rada Miejska musi powołać przed przystąpieniem do
ich wyboru zespół, który przedstawia na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczegól-
ności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Z Komendy Powiatowej
Policji w Łowiczu został wytypowany Pan Mariusz Boczek Naczelnik Wydziału Prewencji Kome-
dy Powiatowej w Łowiczu. Z Sądu Rejonowego w Łowiczu wytypowana została Pani Anna Zby-
rowska- Sędzia Sądu Rejonowego. 
Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  po  wcześniejszych  konsultacjach  z  Radnymi
zaproponował kandydatury Radnego Jacka Wiśniewskiego, Radnej Zofii Wielemborek, Radnego
Pawła Pięty.
Radny Jacek Wiśniewski wyraził zgodę.
Radna Zofia Wielemborek wyraziła zgodę.
Radny Paweł Pięta wyraził zgodę.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
głosowanie  poprzez  podniesienie  ręki  zamknięcia  listy  kandydatów  do  zespołu  do  spraw
zaopiniowania kandydatów na ławników.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska jednogłośnie zamknęła  listę
kandydatów do zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na
ławników.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

14



3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się „ od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
U c h w a ł ę  Nr XIII/102/2019

Ad. 15
Informacja  Burmistrza  Miasta o  działaniach  w okresie  miedzy Sesjami –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  nad  Informacją  Burmistrza  Miasta  wzięli  udział:  Radna  Zofia  Kroc,  Radna  Zofia
Wielemborek, Radny Krzysztof Janicki, Radny Jacek Wiśniewski, Pan Grzegorz Pełka – Naczelnik
Wydziału Inwestycji i Remontów, Burmistrz Miasta Pan Krzysztof Kaliński, Zastępca Burmistrza
Pan Mariusz Siewiera. 

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że Rada  Miejska  przyjęła Informację
Burmistrza o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 16
Interpelacje, zapytanie, sprawy różne.

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że odpowiedzi na zapytania i interpelacje
zostały udzielone w terminie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że do Rady Miejskiej w Łowiczu
wpłynęły dwa pisma:
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1. Pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego dot. uchwał podjętych na poprzedniej Sesji Rady
w dniu 30 maja br. w sprawie zwolnień Dyrektorów i Wicedyrektorów Szkół Podstawowych
z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin że nie  są one aktami  prawa miejscowego.
Została udzielona odpowiedź, że przedmiotowe uchwały zostaną zmienione i wprowadzone do
porządku obrad lipcowej Sesji Rady. 

2. Pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z Departamentu Ochrony Zabytków
informujące  o  udzielonej  dotacji  w  wysokości  140 000  zł  dla  Collegium  OO.  Pijarów  na
konserwację polichromii i monochromii ścian w nawie zachodniej.

(stanowią załączniki)

Radna Zofia Wielemborek  złożyła  interpelację w sprawie uporządkowania dziedzińca Ratusza
poprzez wyrównanie terenu, wymianę i przełożenie kostki.

(stanowi załącznik)

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olko złożył interpelacje:

 w sprawie rozbiórki zdewastowanego ogrodzenia wzdłuż ulicy Bernardyńskiej (wzdłuż bloków
nr 3 i 4 osiedla Broniewskiego)?

 w sprawie zakupu defibrylatora AED
(stanowią załączniki)

Radny  Lech  Aniszewski w  imieniu  Klubu  Łowickie.pl  złożył  interpelację  w  sprawie
zaprojektowania  kilku  mieszkań  w  ramach  programu  „Mieszkania  Plus”  dla  rodzin  z  osobami
niepełnosprawnymi oraz zabezpieczenie miejsc parkingowych dla takich rodzin.

 (stanowi załącznik)

Po za tym w dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Ad. 17
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  następna  Sesja  Rady
Miejskiej planowana jest w dniu 25 lipca 2019 r. o godz. 12.00 z następującym tematem:
1. Rozpatrzenie uchwał.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  posiedzenie  Komisji
Mieszkaniowej  i  Socjalnej,  wspólne  posiedzenie  Komisji  Gospodarcza  i  Rozwoju  Miasta  oraz
Komisji Budżetu i Finansów planowane są w dniu 25 lipca 2019 roku. 

Ad. 18
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

 
Protokołowała:

Jadwiga Kardjalik

Inspektor

Katarzyna Marczak
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InspektorPrzewodniczący Rady: Henryk Zasępa
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